

Workshop on “Stakeholder Engagement in the Implementation of the Review Mechanism of the UN Convention against Transnational Organized Crime: Instruments and Processes”

***** Version française ci-après*****

23-25 November 2022

AGENDA

DAY ONE: (23 November 2022, 15:00-17:45 CEST, Vienna, Austria time)		
Time (CEST)	LIVE	
15:00-16:45	<p>NETWORKING and Q&A SESSION</p> <p>Objective:</p> <ul style="list-style-type: none"> To allow participants to get to know each other and their work prior to the main session. Clarifications and comments regarding the mandatory online presentations. <p>Moderator: Anders Frantzen and Konrad Gertz, UNODC</p> <p>Guest Speakers: Ian Tennant: GI TOC Tobias Krachler: The Alliance</p>	<p>Watch this Videos before the Workshop:</p> <ul style="list-style-type: none"> SHERLOC WhatsOn Knowledge Hub UNCAC Coalition NGO Alliance on Crime Prevention and Criminal Justice UNODC Grace Initiative
16:45-17:00	Coffee break	
17:00-17:45	<p>DATA COLLECTION ON TRANSNATIONAL ORGANIZED CRIME</p> <p>Objective:</p> <ul style="list-style-type: none"> To introduce participants to UNODC methods of collecting data on organized crime. <p>Speaker: Fabrizio Sarrica, UNODC</p> <p>Moderator: Anders Frantzen, UNODC</p>	

**The Networking session is a great opportunity for participants to get to know each other and their work prior to the workshop. Participants will share their perspectives on organized crime in their countries and how their work is contributing to countering this crime. All participants are encouraged to take this opportunity and attend this session, but participation is not mandatory.*

DAY TWO: (24 November 2022, 15:00-17:30 CEST, Vienna, Austria time)	
Time (CEST)	LIVE
<p>15:00-17:15 (including 15 min coffee break at 16:00-16:15)</p>	<p>STAKEHOLDER ENGAGEMENT IN THE UNTOC REVIEW MECHANISM – EXISTING INSTRUMENTS AND PROCESSES</p> <p>Objectives:</p> <ul style="list-style-type: none"> to present the workshop concept and the SE4U project, process, and methodology of the workshop, including breakout groups to introduce participants to the self-assessment questionnaire with relevant articles of each of the clusters to introduce Constructive Dialogues and the Pilot Initiative and share lessons learned. <p>Speakers: Maria Cristina Montefusco, UNODC Konrad Gertz, UNODC GI-TOC Tariq Khosa, CGR Pakistan Angie De Luna, A21 Mexico Hope for Justice, Stolen Dreams</p> <p>Moderator: Billy Batware, UNODC</p> <p>Open floor / Q&A</p>
<p>17:15-17:30</p>	<p>CONCLUSION OF THE SESSION</p> <p>Objectives:</p> <ul style="list-style-type: none"> to collect final reflections and feedback about the session to conclude the session <p>Moderator: Ian Tennant, GI-TOC</p>

DAY THREE: (25 November 2022, 15:00-17:30 CEST, Vienna, Austria time)	
Time (CEST)	LIVE
15:00-16:30	<p>BREAKOUT GROUP DISCUSSION Discussions in Breakout groups Objectives:</p> <ul style="list-style-type: none"> • to allow participants to reflect and exchange on aspects of the self-assessment questionnaire that are relevant for the work • to allow participants to reflect on how they can engage with their governments in those areas
16:30-16:45	Coffee Break
16:45-17:15	<p>REPORTING FROM THE BREAKOUT GROUP DISCUSSION Objectives:</p> <ul style="list-style-type: none"> • to allow participants to report on the outcome of their discussions in breakout groups and to collectively gather the main outcomes <p>Speakers: Rapporteurs of each breakout group</p> <p>Moderator: TBC</p>
17:15-17:30	<p>CONCLUSION OF THE WORKSHOP</p> <p>Session objectives:</p> <ul style="list-style-type: none"> • to collect final reflections and feedback about the training • to present the next steps • to conclude the workshop <p>Moderator: Mr. Billy Batware, UNODC</p>

Atelier sur la «Participation des parties prenantes à la mise en œuvre de la procédure d'examen de la Convention des Nations Unies contre la criminalité transnationale organisée: instruments et processus»

23-25 novembre 2022

AGENDA [FRANÇAIS]

JOUR UN : (23 novembre 2022, 15h-17h45 CEST, heure de Vienne, Autriche)	
Heure (CEST)	LIVE
15h-16h45	<p>NETWORKING et SESSION Q&A</p> <p>Objectif :</p> <ul style="list-style-type: none"> • Permettre aux participants de se connaître et de connaître leur travail avant la session principale. • Précisions et commentaires concernant les présentations en ligne obligatoires. <p>Modérateur : Anders Frantzen et Konrad Gertz, UNODC</p> <p>Conférencière invitée Ian Tennant: GI TOC Tobias Krachler: NGO Alliance</p> <p>Présentations en ligne obligatoire :</p> <ul style="list-style-type: none"> • SHERLOC • WhatsOn Knowledge Hub • Coalition UNCAC • ONG Alliance on Crime Prevention and Criminal Justice • Grace Initiative
16h45-17h00	Pause
17h00-17h45	<p>COLLECTE DE DONNÉES SUR LA CRIMINALITÉ TRANSNATIONALE ORGANISÉE</p> <p>Objectif :</p> <ul style="list-style-type: none"> • Présenter aux participants les méthodes de collecte de données de l'UNODC sur la criminalité organisée. <p>Conférencier : Fabrizio Sarrica, UNODC</p> <p>Modérateur : Anders Frantzen, UNODC</p>

**La session de réseautage est un excellent moyen pour les participants de faire connaissance et de présenter leur travail avant l'atelier. Les participants partageront leurs points de vue sur la criminalité organisée dans leur pays et comment leur travail contribue à lutter contre cette criminalité. Tous les participants sont encouragés à assister à cette session, mais la participation n'est pas obligatoire.*

JOUR DEUX : (24 novembre 2022, 15h-17h30 CEST, heure de Vienne, Autriche)	
Heure (CEST)	LIVE
<p>15h-17:15h (y compris une pause de 15 minutes à 16h-16:15h)</p>	<p>PARTICIPATION DES PARTIES PRENANTES A LA MISE EN OEVRE DE LA PROCEDURE D'EXAMEN DE LA CONVENTION (UNTOC) – les instruments et processus existants</p> <p>Objectifs :</p> <ul style="list-style-type: none"> • présenter le concept de l'atelier et le projet SE4U, le processus et la méthodologie de l'atelier, y compris les groupes de discussion • présenter le questionnaire d'auto-évaluation avec des articles pertinents de chacun des groupes. • présenter les dialogues constructifs et l'Initiative pilote, et partager les leçons apprises. <p>Conférencier : Maria Cristina Montefusco, UNODC Konrad Gertz, UNODC GI-TOC Tariq Khosa, CGR Pakistán Angie De Luna, A21 Mexico Hope for Justice, Stolen Dreams</p> <p>Modérateur : Billy Batware, UNODC</p> <p>Questions-réponses</p>
<p>17:15-17:30</p>	<p>CONCLUSION DE LA SESSION</p> <p>Objectifs :</p> <ul style="list-style-type: none"> • recueillir les dernières réflexions et commentaires sur la session • conclure la session <p>Modérateur : Ian Tennant, GI-TOC</p>

JOUR TROIS : (25 novembre 2022, 15h-17h30 CEST, heure de Vienne, Autriche)

Heure (CEST)	LIVE
15h00-16h30	<p>GROUPE DE DISCUSSION Discussion en groupe Objectif :</p> <ul style="list-style-type: none"> • permettre aux participants de réfléchir et d'échanger sur les aspects du questionnaire d'auto-évaluation qui sont pertinents pour le travail • permettre aux participants d'échanger sur la façon dont ils peuvent s'engager avec leurs gouvernements dans ces domaines.
16h30-16h45	Pause
16h45-17h15	<p>COMPTE RENDU DE LA DISCUSSION Objectifs :</p> <ul style="list-style-type: none"> • permettre aux participants de rendre compte des résultats de leurs discussions en sous-groupes et rassembler collectivement les principaux résultats <p>Conférencier : Rapporteurs de chaque groupe</p> <p>Modérateur : TBC</p>
17h15-17h30	<p>CONCLUSION DE L'ATELIER</p> <p>Objectifs de la session :</p> <ul style="list-style-type: none"> • recueillir les réflexions finales et les retours sur la formation • présenter les prochaines étapes • conclure l'atelier <p>Modérateur : Billy Batware, UNODC</p>